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aan BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

Onverdoofd slachten  -  Invoering label

De minister werkt samen met Comeos aan het invoeren van een label voor vlees van 
onverdoofd geslachte dieren. 

Op zich is er niet meteen een probleem met een initiatief dat tot meer transparantie in de 
voedselketen leidt. Een belangrijk aspect betreft echter de uitvoeringsmodaliteiten. Een 
label betekent etikettering en dat betekent op zijn beurt een aantal parameters die 
moeten worden getoetst. Het betekent dus meer werk en administratieve meerkosten. 

1. Wat zijn de precieze uitvoeringsmodaliteiten waaraan wordt gedacht?

2.

a) Zal het gaan om een systeem van autocontrole? 

Zo ja, hoe moet dit georganiseerd worden?

b) Welke kosten kan dit voor de overheid meebrengen?

c) Welke sancties kunnen worden vooropgesteld bij overtredingen?

3. Werd er reeds berekend hoe hoog de administratieve meerkosten van de invoering 
van dergelijk label bij benadering zullen zijn voor de sector? 

4.

a) Volgende stap is de consument: tot welke verwachte meerprijs voor het vlees 
kan de invoering van dit label leiden? 

b) Zal worden nagegaan of de consument bereid is een meerprijs te betalen in ruil 
voor de wetenschap of hij al dan niet halal vlees op zijn bord krijgt?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 88 van 7 oktober 2016
van GWENNY DE VROE

Ik heb een princiepsakkoord met Comeos om te komen tot een vrijwilige labeling van 
vlees van onverdoofd geslachte dieren zodat consumenten een bewuste keuze zullen 
kunnen maken. Op dit moment overleg ik met Comeos over de verdere uitwerking 
hiervan.


